
Zápis z porady vedení konané dne 29. 7. 2013 

Přítomni: Šrubařová, Novotná Buršíková, Holub, Kohoutková, Křenek, Regner, Veselý 

Omluveni: Matyska, Bartošek, Ledvinka, Dostál, Račanský 

 

1. Kontrola úkolů z minulé porady 

− Rozpočet Křenkovy divize je vyřešen 

− Řešení problémů Nakladatelství MU – termín se posouvá, kontrola 26. 8. 

− Směrnice o duševním vlastnictví – přišlo pár připomínek, Veselý je zpracuje. 

− Proběhla schůzka s Říhou o telefonních ústřednách, místnosti pro fotografování a 

připojení kina Scala. Otázku Scaly řeší na RMU jiná pracovnice, má se nám ozvat. 

− Dofinancování projektů z MŠMT – zůstává (kontrola 26. 8.) 

− Správa síťových prvků (Holub) – řeší se (kontrola 26. 8.) 

− Přidání pohotovosti do INETu – Kohoutková přepošle komunikaci s Pešou a 

Rohlederem Holubovi a Křenkovi. Peša a Rohleder stanoví odpovědnou osobu pro 

plánování pohotovostí a zápis do INETu. 

− Příprava postupu pro techniky – řeší divize Kohoutkové, Holuba a Křenka, Regner 

bude informován o průběhu. (odpovídají divizní vedoucí) 

− importování elektronických podpisů – probíhá, tento týden proběhne na RMU, Regner 

dodá soupis případných problémů od techniků, kteří s tím pomáhají. (odpovídá 

Regner)  

− Přístupovky na ESF – řeší Strejčková, měla dovolenou, termín se posouvá.  

− Rámcová smlouva - nákup počítačů pro Malinku proběhl bez problémů, tento týden 

budou notebooky.  

− Pojistná smlouva – obsahuje běžné obchodní podmínky (účel cesty dle cestovního 

příkazu). Celá smlouva je k nahlédnutí u D. Chudobové. U přerušení pracovní cesty se 

doporučuje kombinovat toto pojištění se soukromým.  

 

2. Ostatní 

− Šrubařová – informovala o nové provozní podzakázce, proběhla sonda do pololetního 

čerpání rozpočtu, informace pošle kolegiu (odpovídá Šrubařová) 

− Kohoutková informovala o spuštění provozu INETu pro pro rámcové smlouvy, 

poděkovala všem zúčastněným i osobám pomáhajícím s převodem osobních 

certifikátů. Navrhla informovat o těchto akcích v MUNI CZ - dáno k úvaze. 

− Kohoutková informovala, že se z budovy RMU vystěhovala Husova nadace, jsou 

uvolněny dvě místnosti, je jistá naděje, že bychom je mohli získat. Kohoutková o tom 

jednala se Sellnerem, Veselý byl požádán o intervenci u Sellnera.  

− Kohoutková informovala, že v její divizi proběhly pohovory s pracovníky, v budoucnu 

o nich poreferuje na kolegiu (na podzim). 

− Kohoutková informovala, že bylo zahájeno předělávání systému bydlení.muni.cz – 

původně studentská aktivita. Mělo jisté bezpečností problémy – oddělení Kohoutkové 



problémy řeší, mělo by být hotovo koncem října ve srovnatelné funkčnosti a na 

nových technologiích.  

− Holub informoval, že inventura zařízení L2/L3 sítě spojená s obhlídkou na místě bude 

z důvodu srpnových dovolených dokončena v září 2013. 

− Regner informoval o problémech Centra jazykového vzdělávání s podporou IT, zatím 

je řešíme konzultacemi 

− Regner informoval o neujasněnosti správy prodejních automatů napojených na SUPO 

− Matyska poslal námět na odměny za mimořádné akce – členové kolegia s návrhem 

souhlasí.  

 

 

Zapsala:      Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

      zástupce ředitele ÚVT MU 

 

 

 


